
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XII/2019 

z XII sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 24 września 2019 

r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 16:50. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 13 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

- Zastępca Burmistrza – Krzysztof Widźgowski 

-  Skarbnika Miasta                   - Wioletta Chętnicka 

-  Adwokat                                              - Tomasz Kwiatkowski 

- Przewodniczący Miejskiej Rady Seniorów – Lech Bober 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego – Dorota Osińska, Damian Artuszewski, Dariusz  

  Sobaszkiewicz, Mirosława Łokietek. 

 Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2019-2035. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 

    rok 2019.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

   Gminie Kurzętnik na organizację dożynek powiatowych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/56/2015 Rady Miejskiej w Nowym  

    Mieście Lubawskim w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz kryteriów i  

    trybu przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych  w szkołach prowadzonych przez  
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    Gminę Miejską Nowe Miasto Lubawskie. 

10. Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim: 

    a) opinia o zgłoszonych kandydatach, 

    b) przedstawienie listy kandydatów na ławników, 

    c) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do wyboru  ławników do  

        Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim,  

    d) przyjęcie zasad głosowania, 

    e) głosowanie tajne, 

    f) ogłoszenie wyników głosowania  przez Komisję Skrutacyjną. 

11.  Sprawy bieżące. 

12.  Zamknięcie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Na sesji obecni byli sportowcy: Mieczysław Kubacki, Jan Obuchowski oraz Kacper Rudnik.  

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank oraz Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Nadolski złożyli gratulacje i wyrazy uznania sportowcom wyróżniającym się 

wysokimi osiągnięciami sportowymi w Polsce i na arenach międzynarodowych promując 

nasze miasto. 

Nagrodzeni zostali panowie: Mieczysław Kubacki, Jan Obuchowski, a także Kacper Rudnik 

w obecności Prezesa Nowomiejskiego Klubu Sportowego – Marka Kowalskiego oraz trenera 

Mirosława Urbanowskiego.  

 Radny Mieczysław Kubacki otrzymał wyróżnienie za  całokształt  osiągnięć i wiele medali 

zdobytych na mityngach lekkoatletycznych, m.in.: złotego medalu w pchnięciu kulą i 

brązowego w rzucie dyskiem podczas 29. Mistrzostw Polski LA Masters organizowanych na 

stadionie BOSiR w Białymstoku oraz srebrnego medalu w pięcioboju na 27. Mistrzostwach 

Polski w Wielobojach Lekkoatletycznych na Stadionie Miejskim im. Grzegorza Duneckiego 

w Toruniu. Burmistrz Józef Blank wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej Andrzejem 

Nadolskim pogratulowali Panu Mieczysławowi Kubackiemu zdobycia pięciu złotych medali i 

jednego srebrnego podczas 13. Mistrzostw Świata Weteranów w Rzutach, które odbyły się w 

Ośrodku Olimpijskim TATA na Węgrzech w dniach 2-4 sierpnia 2019 roku. Natomiast radny 

Jan Obuchowski zdobył złoty medal w czwórboju podczas 27. Mistrzostw Polski w 

Wielobojach Lekkoatletycznych na Stadionie Miejskim im. Grzegorza Duneckiego w 

Toruniu. 
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Zawodnik Nowomiejskiego Klubu Sportowego Kacper Rudnik zajął II miejsce w 

Mistrzostwach Polski Juniorów U-20 w Trójskoku. Osiągnięty wynik 14,88 cm podczas 

mistrzostw w Raciborzu, pozwolił mu na uzyskanie I klasy sportowej i wypełnienie limitu na 

Mistrzostwa Polski Seniorów w Trójskoku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski dokonał otwarcia XII sesji Rady 

Miejskiej stwierdzając na podstawie listy obecności,  że w sesji uczestniczy 13 radnych, a 

więc obrady są prawomocne.                                       

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej –Andrzej Nadolski na sekretarza obrad zaproponował radną 

Mirosławę Czernysz, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie w 

obecności 13 radnych wybrała radną – Mirosławę Czernysz na sekretarza obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 1 stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad. pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej- Andrzej Nadolski odczytał wniosek Burmistrza Nowego 

Miasta Lubawskiego z dnia 18 września 2019 r.  o uzupełnienie porządku obrad. Wniosek 

stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie w pkt 9: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr VIII/56/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie 

regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych  w szkołach prowadzonych przez Gminę Miejską Nowe Miasto 

Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych  przyjęła powyższą zmianę w porządku 

obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 2 stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Rada Miejska nie wniosła innych zmian w porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski przedstawił porządek obrad XII sesji 

Rady Miejskiej. 

Ad. pkt 4 

Protokół z XI sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu Miejskiego, 

jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.  Radni  nie 

wnieśli uwag do protokołu. Protokół z XI sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską 

przyjęty jednomyślnie w obecności 13 radnych.  
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Imienny wykaz głosowania radnych nr 3 stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 7 do protokołu. Burmistrz Nowego Miasta 

Lubawskiego –Józef Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie na lata 2019-2035.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 4 stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Uchwała Nr XII/76/2019 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt 7 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Andrzej Jankowski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie  

na 2019 rok. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 5 stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Uchwała Nr XII/77/2019 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

Gminie Kurzętnik na organizację dożynek powiatowych. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 6 stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Uchwała Nr XII/78/2019 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VIII/56/2015 Rady Miejskiej w Nowym 
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Mieście Lubawskim w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz kryteriów i  trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych  w szkołach prowadzonych przez  Gminę 

Miejską Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 13 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 7 stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Uchwała Nr XII/79/2019 – stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Wybory ławników do sądów powszechnych: 

a)   Opinię o zgłoszonych kandydatach przedstawił  Przewodniczący zespołu do spraw 

wyborów ławników radny – Adam Kłosowski. Opinia na piśmie stanowi zał. nr 16 do 

protokołu, 

b) Z kolei przedstawił listę kandydatów na ławników, stanowiącą zał. od nr 17 do protokołu, 

c) Radni zgłosili następujących kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej: 

- Krzysztofa Hoppe, 

- Andrzeja Jankowskiego, 

- Mieczysława Kubackiego, 

którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Następnie zgłoszono kandydaturę radnego Krzysztofa Hoppe na przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Z kolei  Przewodniczący Rady Miejskiej –  Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim. 

     Imienny wykaz głosowania radnych nr 8 stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

     Uchwała Nr XII/80/2019 – stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

d) Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej –  Krzysztof Hoppe odczytał projekt  zasad 

głosowania na ławników.  

Imienny wykaz głosowania radnych nr 9 stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

Rada Miejska jednomyślnie przyjęła zasady głosowania w brzmieniu projektu. 

Zasady głosowania  na piśmie stanowią zał.  nr 21 do protokołu.  

e/    Komisja Skrutacyjna  przeprowadziła głosowanie  za pomocą kart do głosowania. 

f/   Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Krzysztof Hoppe odczytał protokół  

     Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów ławników do Sądu Rejonowego w    

     Nowym Mieście Lubawskim, stanowiący stanowi zał. nr 22 do protokołu. 
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Z kolei  Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła uchwałę w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Nowym Mieście 

Lubawskim na kadencję 2020 r. do 2023 r.  

Uchwała Nr XII/80/2019 -  stanowią zał. Nr 23 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

W sprawach bieżących głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Turystyki- Mirosław Urbanowski informując, że Komisja obradowała w dniach 5 i 

18.09.2019 r. Obrady dotyczyły przygotowania szkół podstawowych na terenie miasta, 

oddziałów przedszkolnych, Przedszkola Miejskiego i Żłobka Miejskiego do nowego roku 

szkolnego. W dniu 5.09.2019 r. Komisja obradowała również z Klubem Sportowym Drwęca. 

ale ten wątek pominę i zostawię bez komentarza. 

 Następnie omówił funkcjonowanie poszczególnych jednostek oświatowych z 

uwzględnieniem dofinansowania w ramach realizowanych projektów unijnych, stanowiących 

zał. nr 24-26 do protokołu. 

Jako Przewodniczący Komisji zostałem upoważniony do przekazania p. Burmistrzowi i 

pracownikom Urzędu Miejskiego słów uznania za tak wysoki poziom przygotowania szkół na 

terenie miasta, Przedszkola Miejskiego i Żłobka Miejskiego do nowego roku szkolnego. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank: 

Dziękuję za te słowa. Wspólnie z kierownikiem Referatu Oświaty, Kultury i Sportu p. Dorotą 

Osińską, pracownikami tego referatu jak również komórką finansową została wykonana duża 

praca. Chciałem też podkreślić zaangażowanie i współpracę ze strony dyrektorów naszych 

jednostek oświatowych oraz grona pedagogicznego, ponieważ to dyrektorzy przede 

wszystkim w trosce o poziom nauczania naszych jednostek wskazują na swoje potrzeby i 

współpracują w zakresie specyfikacji do przetargów przy wyposażaniu naszych jednostek. 

Dlatego też myślę, że to jest wspólny sukces nie tylko Burmistrza i Referatu Oświaty, Kultury 

i Sportu, ale również naszych dyrektorów i pedagogów. Myślę, że rzeczywiście nasze 

jednostki oświatowe są bardzo dobrze wyposażone, oczywiście nigdy nie jest tak, że 

wszystko jest, ale naprawdę nie mamy się czego wstydzić, możemy szczycić się tym jak 

mamy wyposażone nasze jednostki. 

Ad. pkt 12 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Andrzej Nadolski zamknął obrady XII sesji Rady Miejskiej.  

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

Mirosława Czernysz                                                                                  Andrzej Nadolski                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  


